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RADA GMINY GNIEZNO 

 

Protokół nr LVI/2022 
 

z LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno VIII kadencji w dniu                                           

18 października 2022 r. zwołanej w trybie zdalnym za pomocą oprogramowania 

do prowadzenia wideokonferencji 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 15 radnych.                       

 

 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Wójt Gminy Gniezno – Maria Suplicka, 

2. Skarbnik Gminy Gniezno - Lidia Lebizon, 

3. Kierownik GOPS w Gnieźnie – Mariusz Jopa. 
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Porządek obrad LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno: 

1. Otwarcie LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej na 2022 r., 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Gniezno. 

3. Zakończenie obrad LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno. 
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Przebieg LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno w dniu 18 października 2022 r. 

 

1. Otwarcie LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad 

 

Obrady LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno rozpoczęto o godz. 12.05. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Otwieram LVI sesję Rady Gminy Gniezno. Sesja została zwołana 

na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym – Dz. U. z 2022 poz. 

559 ze zmianami oraz art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem COVID19 i innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych – Dz. U. z 2021 poz. 2095 i zostanie przeprowadzona w trybie zdalnym. 

Witam serdecznie Wójta Gminy Gniezno – Panią Marię Suplicką. Witam Panie i Panów radnych Gminy 

Gniezno, pracowników Urzędu Gminy Gniezno, sołtysów oraz wszystkie osoby, które obserwują 

transmisję LVI sesji Rady Gminy Gniezno. 

Szanowni Państwo, w związku z tym, że sesja odbywa się zdalnie, sprawdzę obecność wyczytując 

alfabetycznie imiona i nazwiska Państwa radnych. Proszę pokazywać się na wideo i odpowiadać 

„jestem obecny”. Radna Maria Brykczyńska? 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radna Kamila Butrymowicz?  

 

- Radna Kamila Butrymowicz: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Ciesielski Łukasz? 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Dobrzyński Patryk?  

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

 

- Radny Bolesław Dziel: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

 

- Radna Agata Górna: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Obecny. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

 

- Radny Ryszard Majewski: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona? Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – obecny. Pani radna Pajkert Iwona? 

 

- Radna Iwona Pajkert: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Jeszcze wrócę do Pani radnej – Pani radna Modrzejewska Iwona? 

Nie mamy połączenia. Drodzy Państwo, po sprawdzeniu listy obecności stwierdzam, że obecnych jest 

14 radnych, więc uchwały podejmowane będą prawomocne – mamy quorum.  

Jeżeli ilość osób biorących udział w obradach będzie się zmieniała to będę Państwa o tym informował. 

Prosiłem o wyłączenie urządzeń mobilnych i o wyłączenie mikrofonów. Mikrofon włączamy tylko 

wtedy, kiedy będą Państwo zabierali głos.  

Zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady rady są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Szanowni Państwo, dzisiejsza sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy Gniezno – Pani Marii 

Suplickiej, która we wniosku przedstawiła również porządek obrad. Na ten moment, jeżeli Państwo nie 

wniosą uwag, porządek zaproponowany przez Panią Wójt będzie porządkiem obowiązującym. 

Jeżeli ktoś z Państwa chciałby może wnieść jakieś zmiany porządku lub uwagi do tego co Pani Wójt 

zaproponowała to proszę bardzo. 

Pragnę nadmienić, że Rada zawsze może porządek zmienić, natomiast jeżeli sesja jest zwołana na 

wniosek Wójta to Wójt musi taką zgodę na zmianę porządku wyrazić. 

Nie mam zgłoszeń, w takim razie uznaję, że będziemy dzisiaj pracować według porządku 

zaproponowanego przez Panią Wójt. 

Widzę, że pojawiła się Pani radna Iwona Modrzejewska. Drodzy Państwo, dołączyła piętnasta osoba i 

w tym momencie Rada pracuje w składzie 15-osobowym. 

Taka jeszcze kwestia techniczna, że zgodnie z art. 14 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym, 

niemożliwością głosowania za pomocą urządzeń technicznych, w dniu dzisiejszym wszystkie 

głosowania będą odbywały się imiennie, czyli podobnie jak przy sprawdzeniu listy obecności. 

Na tą chwilę będą dwa głosowania, bo będą dwie uchwały – mamy zmianę budżetową i zmianę WPF, 

więc jeżeli nie będzie żadnych wniosków to mamy w dniu dzisiejszym tylko dwa głosowania. Ja będę 

odczytywał imię i nazwisko, a Państwo będą mówić „jestem za”, „jestem przeciw”, „wstrzymuję się”. 

To by było na tyle w kwestii technicznej i w kwestii odnośnie pierwszego punktu, czyli otwarcia sesji. 

Czy ktoś z Państwa chciałby do tego punktu wnieść jakąś uwagę? Nie widzę, w takim razie zamykam 

ten punkt i przechodzimy do punktu 2 – Podjęcie uchwał w sprawie. 
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2. Podjęcie uchwał w sprawie:  
   a) zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pierwsza uchwała jest to uchwała w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 r. Oddaję głos Skarbnikowi Gminy Gniezno – Pani Lidii Lebizon. Proszę bardzo, 

Pani Skarbnik, o przedstawienie tych zmian. 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, na wstępie bardzo chciałam 

podziękować za szybką reakcję i że Państwo tak naprawdę sprawnie się zebraliście i umożliwiliście nam 

wprowadzenie tej zmiany, bo to jest taka dość istotna czasowo zmiana, żeby była możliwość wypłaty 

dodatków węglowych. Ja pokrótce przedstawię tą uchwałę. 

Uchwała Rady Gminy Gniezno z dnia 18 października 2022 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2022 r. 

W uchwale Rady Gminy Gniezno z dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej wprowadza 

się następujące zmiany: 

1. Zwiększa się ustaloną w § 1 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę dochodów 

budżetu na 2022 rok o kwotę 738.990,00 zł do kwoty 84.130.926,63 zł w tym: 

- dochody bieżące zwiększa się o kwotę 738.990,00 zł do kwoty 69.725.671,73 zł 

- dochody majątkowe w kwocie 14.405.254,90 zł pozostają bez zmian. 

2. Zwiększa się ustaloną w § 2 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę wydatków 

budżetu na 2022 rok o kwotę 738.990,00 zł do kwoty 91.725.861,63 zł z tego: 

- wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 738.990,00 zł do kwoty 68.854.040,71 zł 

- wydatki majątkowe w kwocie 22.871.820,92 zł pozostają bez zmian. 

Adekwatnie załącznik do uchwały budżetowej nr 1, 2 oraz 3 jak do niniejszej uchwały. Dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Skarbnik za omówienie zmian odnośnie uchwały 

budżetowej. Czy Państwo radni chcieliby zadawać pytania? Jeżeli tak to proszę o zgłaszanie, a jeżeli nie 

będzie pytań to poddam te zmiany pod głosowanie. Pani radna Maria Brykczyńska, proszę bardzo. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Ja chciałam zapytać, bo tam w uzasadnieniu jest kwota ponad 1.000.000,00 

zł, a tu jest mniejsza kwota. Ja bym chciała, żeby Pani to wyjaśniła. 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Pani radna, na poprzedniej sesji wprowadziliśmy kwotę 1.820.700,00 zł i to 

była kwota w rozdziale 85295, paragraf 2180. Taki rozdział został mi podany przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową po telefonicznym ustaleniu, ale okazało się, że 5 października 2022 r. wyszło 

wyjaśnienie ministra finansów o tym, że powinniśmy klasyfikować ten wydatek w rozdziale nie 85295, 

a w rozdziale 85395. W związku z tym przy okazji wprowadzenia już poprawnie tej kwoty 738.990,00 

zł jednocześnie przenoszę tą kwotę wcześniejszą 1.820.700,00 zł na odpowiedni rozdział. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Czyli jaki rozdział? 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: 85395. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Czyli tam, gdzie jest to z COVID związane? Dodatek węglowy też jest w tej 

puli? 
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- Skarbnik Lidia Lebizon: Tak, to jest z funduszu przeciwdziałania COVID19. Tak naprawdę paragraf 2180 

przesądza o tym, że to jest fundusz COVID, a rozdziały to jest zazwyczaj interpretacja własna skarbnika 

albo Regionalnej Izby Obrachunkowej. W tym przypadku Regionalna Izba Obrachunkowa uznała, że to 

będzie 85295 i tak nas poinformowano, ale w międzyczasie prawdopodobnie były tutaj jakieś 

rozmowy, dyskusje i już zostało wystosowane oficjalne pismo od ministra finansów, gdzie on już 

wskazuje klasyfikację jaka powinna być do tego celu używana. Z tego co wiem to większość skarbników 

miała 85295, bo tak nasza Regionalna Izba wskazywała i też to muszą poprawić – muszą tutaj 

dostosować tą klasyfikację do tego jak jest w wyjaśnieniu. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Czyli to jest ta jedyna zmiana?  

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Tak, to jest ta jedyna zmiana. Wszystko dotyczy dodatku węglowego, więc 

przy okazji jak już tutaj nanosimy w dobrym dziale i rozdziale to też tamtą kwotę przeniosłam, więc 

zwiększamy tylko o 738.990,00 zł, ale przenosimy na właściwy dział i rozdział. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze, dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Pan radny Marian Kaźmierczak. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Pani Skarbnik, czy nazwa węglowa jest umowna czy ona jest rzeczywista? 

Czy to dotyczy tylko tych, którzy będą ogrzewać węglem czy to dotyczy innych osób? 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Ten dodatek jest ściśle dedykowany do dopłat do węgla, tylko i wyłącznie. 

Ten dodatek do nas wpłynął fizycznie i te pieniądze fizycznie mamy. Tak się to rozstrzyga w ostatnim 

czasie, że to co nam fizycznie wpłynie na konto; to co mamy na rachunku bankowym to ja wprowadzam 

do budżetu – tutaj nie przychodzą decyzje czy informacje, a przychodzą środki finansowe i te środki 

finansowe ja wprowadzam. To są na razie jedyne środki poza funduszem, bo jest jeszcze fundusz 

pomocy Ukrainie, ale to jest inny fundusz i on jest na bieżąco wprowadzany do budżetu. Tam też jest 

możliwość zarządzeniem Wójta, a tutaj jest tylko i wyłącznie możliwość uchwałą Rady Gminy. To są 

jedyne środki jakie w tej chwili dostaliśmy – na tą chwilę jest to właśnie dodatek węglowy. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Czy z tego można domniemywać, że będą inne? 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Będą jeszcze inne – tutaj Pan Mariusz Jopa macha głową twierdząco. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Dobrze, dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Czy ktoś z Państwa jeszcze w temacie zmiany 

budżetowej? Nie widzę, w takim razie zamykam dyskusję nad tym punktem i poddaję pod głosowanie 

uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. Przechodzimy do głosowania imiennego. 

Radna Maria Brykczyńska? 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radna Kamila Butrymowicz?  

 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Ciesielski Łukasz? 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Dobrzyński Patryk?  

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

 

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona?  

 

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – obecny. Pani radna Pajkert Iwona? 

 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 
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Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr LVI/431/2022 z dnia 18 października 2022 r. w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Państwu za głosowanie. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie – 15 obecnych osób poparło ten projekt.  

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały – uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno. 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Oddaję głos Skarbnikowi – Pani Lidii Lebizon. 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała Rady Gminy Gniezno z 

dnia 18 października 2022 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Gminy 

Gniezno. 

W uchwale Rady Gminy Gniezno z dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gniezno wprowadza się następujące zmiany: 

1) W załączniku nr 1 - " Wieloletnia prognoza finansowa" wprowadza się zmiany zgodnie z załącznikiem 

do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

2) W załączniku nr 2 – "Wieloletnie przedsięwzięcia finansowe" wprowadza się zmiany zgodnie 

z załącznikiem do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

Tutaj, jeżeli chodzi o zmiany, to jest dostosowanie dochodów i wydatków do aktualnej uchwały 

budżetowej. Dziękuję.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Skarbnik. Szanowni Państwo, otwieram dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. Proszę o zadawanie pytań. Odczekam chwilę i jeżeli nie będzie 

pytań to zamknę dyskusję. Jest pewna bezwładność systemu, więc chwileczkę odczekam. Nie widzę 

pytań, w takim razie zamykam dyskusję nad tym punktem i poddaję pod głosowanie projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno. 

Przechodzimy do głosowania imiennego. Radna Maria Brykczyńska? 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radna Kamila Butrymowicz?  

 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Ciesielski Łukasz? 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Dobrzyński Patryk?  
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- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

 

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona?  

 

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – obecny. Pani radna Pajkert Iwona? 

 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
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Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr LVI/432/2022 z dnia 18 października 2022 r. zmieniająca 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Państwu za głosowanie. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie – 15 obecnych radnych poparło projekt. To była ostatnia uchwała w dniu dzisiejszym. 

Zamykam punkt 2 i przechodzę do punktu 3. 

 

3. Zakończenie obrad XLIV sesji Rady Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam obrady LVI sesji 

Rady Gminy Gniezno. Dziękuję Państwu za udział i za szybkie zareagowanie.  

Kolejna sesja w trybie zwykłym w dniu 27 października. Dziękuję Państwu za udział, do zobaczenia. 

 

Obrady LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno zakończono o godz. 12.20. 

 

 

          Protokolant:           Obradom sesji przewodniczył: 

         Monika Salska         Mariusz Nawrocki 

                  oraz                    Przewodniczący Rady Gminy Gniezno 

      Monika Ofertowicz  

Biuro Rady Gminy Gniezno      


